

22 May 2018

**Pusat Pengajian Siswazah**

Tel : 07-4537906 / 7757 Faks : 07-4536111



**Prof. Madya Dr. Suriani Binti Abu Bakar**

Jabatan Fizik,  
Fakulti Sains dan Matematik,  
Universiti Pendidikan Sultan Idris,  
35900, Tanjung Malim  
Perak

Puan,

### PELANTIKAN SEBAGAI PEMERIKSA LUAR TESIS

Dengan segala hormatnya, sukacita dimaklumkan Universiti Tun Hussein Onn Malaysia bersetuju melantik puan sebagai Pemeriksa Luar Tesis. Butir-butir calon dan pengajian adalah seperti berikut :-

Nama calon : **Kusnanto Mukti Wobowo**  
Tajuk Tesis : **Fabrication of Graphene-Based Resistive Sensor for Escherica Coli Bacteria Sensing**  
Program : **Sarjana Kejuruteraan Elektrik**  
Fakulti : **Fakulti Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik, (FKEE)**

Tugas dan tanggungjawab pemeriksa ialah :-

- (a) Menilai tesis
- (b) Menyiapkan laporan bertulis mengenai keputusan penilaian. Laporan hendaklah diserahkan ke Pusat Pengajian Siswazah, UTHM dalam tempoh **4 minggu selepas menerima tesis**
- (c) Menjadi ahli panel peperiksaan lisan (*viva-voce*)

Pemeriksa Luar tesis akan dibayar saguhati sebanyak RM400.00 untuk program Sarjana/RM600.00 untuk program Doktor Falsafah selepas tugas telah disempurnakan.

Peperiksaan lisan pelajar dicadangkan pada **3 Julai 2018**. Sekiranya lebih masa diperlukan dan laporan tesis tidak dapat dikemukakan dalam masa yang ditetapkan, sila maklumkan kepada Pusat Pengajian Siswazah. Peperiksaan lisan hanya akan dapat diadakan setelah laporan pemeriksa tesis diterima oleh pihak kami.

Bersama-sama ini disertakan Panduan Tugas dan Tanggungjawab Pemeriksa, satu naskah tesis untuk dinilai dan Laporan Peperiksaan Tesis untuk rujukan dan tindakan selanjutnya. Sekiranya ada sebarang pertanyaan, sila hubungi Cik Mira 07-4537757 / s0434@uthm.edu.my.

Sekian, terima kasih.

**"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"**

Yang benar,

**Prof. Dr. Ahmad Tarmizi Bin Abd Karim**  
Dekan  
Pusat Pengajian Siswazah  
Universiti Tun Hussein Onn Malaysia

s.k - Pengerusi Jawatankuasa Pengajian Siswazah, FKEE

- Penyelia Utama : Dr. Mohd Zainizan bin Sahdan, FKEE

- Fail pelajar

atak/nhar/22052018/pelantikan pemeriksa